

2023 年 SATU-JRS 媒合案成大經費補助計畫 2023 NCKU SATU-JRS Funding Scheme

1. 前言 Introduction

本校為「臺灣與南亞暨東南亞大學校長論壇 (Southeast and South Asia and Taiwan Universities Presidents' Forum or SATU Presidents' Forum)」創始會員校與永久國際秘書處，為增進本校與南亞及東南亞大學學者研究合作交流，本校各年度挹注科研經費支持 SATU JRS 共研計畫，促進本校教授與會員校學者團隊進行國際科研與學術合作。

The National Cheng Kung University (NCKU) is one of the founding members of Southeast and South Asia and Taiwan Universities Presidents' Forum (SATU Presidents' Forum), and the International Secretariat of the SATU Presidents' Forum was established at NCKU to coordinate the related programs and activities. In order to promote academic collaborations with Southeast and South Asian scholars, NCKU provides SATU JRS program funding every year to facilitate NCKU professors' international research cooperation with member universities.

2. 補助詳情 Funding Information

- 2.1 2023 年 SATU JRS 共研計畫之成功媒合案主持人 (PI)，如符合本章第 3 節所述之申請資格，即可申請此補助。

The NCKU SATU-JRS Funding Scheme is open for application by principal investigators (PI) of the 2023 JRS matched projects who meet the eligibility requirements as stipulated in Section 3 of this guidelines.

- 2.2 每位成功申請補助者可獲得**最多新臺幣 80,000 元**之補助，包括：

Successful applicants of this funding scheme will be provided with financial support up to **NT\$80,000**, which comprises:

- 2.2.1 業務費新臺幣 40,000 元，**完成核銷期限 2023 年 11 月底**；及

Operational expenses of NT\$40,000 [**Reimbursement by end of November 2023**], and

- 2.2.2 資本門新臺幣 40,000 元，**動支期限為 2023 年 7 月中，完成核銷期限 2023 年 11 月底**

Device expenses of NT\$40,000

[**Quotation to be completed by mid July 2023, reimbursement by end of November 2023**],

- 2.3 每位申請人不論 JRS 成功媒合案數目，可獲之補助額**上限皆為新臺幣 80,000 元**，完成核銷期限為 2023 年 11 月底。

The **maximum funding amount is NT\$80,000 for each successful applicant**, regardless of the number of JRS matched project s/he hosts. All reimbursements should be made by the end of November 2023.

- 2.4 為增加本校研究資源分配廣度，如補助申請人同一年度同時獲得其他成大研究補助，國際事務處保留將所獲補助金額作相應調整的權利。

To allow the NCKU resources to reach out to a wider scope of NCKU members, if the successful applicant also receives other NCKU funding in the same year, the Office of International Affairs reserve the right to adjust the awarded amount to the applicant concerned.

3. 申請資格 Eligibility

3.1 申請人必須是本校專任人員、具備擔任國科會計畫主持人資格，並為 SATU 校長論壇 [2023 年 Joint Research Scheme \(JRS\)](#) 成功媒合研究案的主持人 (PI)。

The applicant must be the Principal Investigator (PI) of a successfully matched project in the SATU Presidents' Forum [2023 Joint Research Scheme \(JRS\)](#). S/he must be a NCKU full-time staff member who is [eligible to be an NSTC funded project investigator](#).

3.2 申請人在過去三年內 (2020-2022) 必須從未成為 JRS 成功媒合研究案的主持人(PI)*。

The applicant did not host any JRS matched project as PI* in the past 3 years (2020-2022).

3.3 申請人的 JRS 研究案必須至少有一位國外會員校的共同計畫主持人(Co-PI)。

The applicant's JRS project should be matched with at least one Co-Principal Investigator (Co-PI) whose institution is located outside Taiwan.

3.4 申請人必須為符合以下任何一項定義之青年學者：

The applicant must be a young faculty by **EITHER ONE** of the definitions stated below:

3.4.1 年齡須在 50 歲 (含) 以下 (即出生日期為 1973 年 1 月 1 日 (含) 以後)；或

The applicant must be aged 50 or below (i.e. the date of birth is on or after 1 January 1973); **OR**

3.4.2 10 年內獲得首個博士學位 (即畢業證書日期為 2013 年 1 月 1 日 (含) 以後)。

The applicant obtained his/her first doctoral degree within 10 years (i.e. the date of certificate is on or after 1 January 2013).

* 曾參與 JRS 計畫者，如為以下情況仍屬符合申請資格：

- 過去三年曾參加 JRS 計畫，但從未媒合成功；或
- 過去三年曾經過 JRS 計畫成功媒合，但只擔任過共同主持人(Co-PI)。

A NCKU member would be eligible to apply if:

- s/he participated in the JRS in the past 3 years but were not matched in any project; Or
- s/he participated in a successfully matched project in the past 3 years, but only as Co-Principal Investigator (Co-PI).

4. 申請方法 Application Method

4.1 申請步驟 Application Procedures

1. 於 2023 年 3 月 8 至 22 日期間在 [2023 年 Joint Research Scheme \(JRS\)](#) 提交研究案並進行媒合。 Submit the PI proposal to the [2023 Joint Research Scheme](#) during 8-22 Match 2023 for matching.

2. 媒合成功後，於 2023 年 5 月 18 至 31 日期間登入本校行政 e 化系統，從上方選單中選擇「研究計畫類」>「SATU-JRS 媒合案成大經費補助計畫」，再按指示填寫及提交申請表。(表格稍後開放)

Once the project is successfully matched, log in [NCKU Administration E-System \(行政 e 化系統\)](#), and from the top menu select “Research Projects (研究計畫類)” > “NCKU SATU-JRS Funding Scheme (SATU-JRS 媒合案成大經費補助計畫)”, then fill out and submit the application form. The application period is 18 May – 31 May 2023. (the application form to be available in due course)

4.2 完成申請需準備資料包括：(見 [申請表樣本](#))

Materials needed to complete the application include: (see [Sample Application](#))

1. 研究案重要性、預期影響及成果等資料
Project information e.g. the importance and expected impact and achievement
2. 申請人 CV (須提供最近三年論文發表)
CV of PI (where a list of publications in the past 3 years is mandatory)
3. 申請人首個博士學位畢業證書 (倘需證明符合 3.4.2 的條件)
PI's first Doctoral Degree Certificate (as proof for condition 3.4.2 as necessary)
4. 高教深耕計畫經費細項分配表
Higher Education Sprout Project [Budget Allocation Form](#)
5. 其他有利申請的補助文件 (非必備)
Other Supplementary document, if any (optional)

5. 重要日期備忘 Important Dates

3 月 8-22 日 8-22 March	JRS 共研計畫徵集主持人(PI)研究案 JRS call for Principal Investigators (PI) Proposal Submission
4 月 7-19 日 7-19 April	JRS 共研計畫招募共同主持人 (Co-PI) JRS call for Co-Principal Investigators (Co-PI)
5 月 2-10 日 2-10 May	JRS 共研計畫媒合階段 JRS project matching
5 月 18 日 18 May	JRS 共研計畫媒合結果公告 JRS matching result announcement SATU-JRS 媒合案成大經費補助計畫開放申請 NCKU SATU JRS Funding Scheme open for application
5 月 31 日 31 May	SATU JRS 補助計畫截止申請 Deadline of NCKU SATU JRS Funding Scheme
6 月 15 日 15 June	SATU JRS 補助申請結果公佈 Result Announcement of NCKU SATU JRS Funding Scheme

6. 如有未盡事宜或任何歧義，概以本校國際事務處詮釋為準。國際事務處保留更改條款之權利。
Any other matters not abovementioned are subject to interpretation of the NCKU Office of International Affairs. The NCKU Office of International Affairs reserves the right to revise the regulations.

7. 查詢 Enquiries

國際事務處國際關係組 李菀君小姐

Ms Charlotte Li, Division of International Relations, Office of International Affairs

06-2757575 #50960 satu@ncku.edu.tw

8. 相關網站 Websites

2023 JRS 共研計畫徵件網站 | 2023 Joint Research Scheme

<https://satu.ncku.edu.tw/p/405-1036-211098,c2172.php?Lang=en>

成大 SATU-JRS 經費補助說明 | NCKU SATU-JRS Funding Scheme

<https://oia.ncku.edu.tw/p/404-1032-250857.php?Lang=zh-tw>